



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: UNITED FINANCIAL INVESTMENTS Date: 18-09-2024 09:13:09 AM Subject: Increasing the company's Capital</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتحدة للاستثمارات المالية التاريخ: 18-09-2024 09:13:09 AM الموضوع: زيادة رأس المال</p>
<p>UNITED FINANCIAL INVESTMENTS announces that its Board of Directors approved on 17-09-2024 the increase of the company's capital from 6265315 to 21750000 through:</p>	<p>تعلن شركة المتحدة للاستثمارات المالية عن قرار مجلس إدارتها المتخذ بتاريخ 17-09-2024 بالموافقة على زيادة رأس مالها من 6265315 سهم/دينار إلى 21750000 سهم/دينار، وذلك عن طريق:</p>
<p><b>The Capital Increase Method</b></p>	<p><b>تحديد طريقة زيادة رأس المال</b></p>
<p>Strategic partner Approval to increase the company's capital after completing the reduction by an additional 15,484,685 shares, with a nominal value of one dinar per share, and an issue price of (0.903) dinars per share.</p>	<p>شريك استراتيجي الموافقة على زيادة رأسمال الشركة بعد استكمال التخفيض بواقع 15484685 مليون سهم إضافي بقيمة اسمية للسهم دينار واحد وبسعر اصدار بقيمة (0.903) دينار للسهم الواحد</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Fadia hasan abed abdulla</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Fadia hasan abed abdulla</p>
<p>This decision is subject to the company's General Assembly Approval</p>	<p>يخضع هذا القرار لموافقة الهيئة العامة للشركة</p>
<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: UNITED FINANCIAL INVESTMENTS Date: 18-09-2024 09:13:09 AM Subject: Decreasing the company's Capital</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتحدة للاستثمارات المالية التاريخ: 18-09-2024 09:13:09 AM الموضوع: تخفيض رأس المال</p>
<p>UNITED FINANCIAL INVESTMENTS announces that its Board of Directors approved on 17-09-2024 the decrease of the company's capital from 10000000 to 6265315 through:</p>	<p>تعلن شركة المتحدة للاستثمارات المالية عن قرار مجلس إدارتها المتخذ بتاريخ 17-09-2024 بالموافقة على تخفيض رأس مال الشركة من 10000000 سهم/دينار إلى 6265315 سهم/دينار، وذلك عن طريق:</p>
<p><b>The Capital Decrease Method</b></p>	<p><b>طريقة تخفيض رأس المال</b></p>
<p>Amortization of the accumulated losses Approval to reduce the company's current authorized and subscribed through the write off of the company's accumulated losses as of 12/31/2023, amounting to</p>	<p>إطفاء الخسائر المتراكمة الموافقة على تخفيض رأسمال الشركة المصرح به والمكتتب الحالي بمقدار كامل رصيد الخسائر المدورة في الشركة كما في تاريخ 2023/12/31 والبالغ 3,734,685 دينار</p>



3,734,685 dinars.	
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Fadia hasan abed abdulla	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Fadia hasan abed abdulla
This decision is subject to the company's General Assembly Approval	يخضع هذا القرار لموافقة الهيئة العامة للشركة